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Szép gondolat, udvarias gesztus. De, hogy mindez több is lehet? Sajnos kevesen
gondolnák. Pedig pont egy hete egy Facebook csoporton belül megtörtént a csoda! Elég
hihetetlennek hangzik, pedig igaz! Egy maroknyi szoboszlói szerkeszti a Barát vagyok,
miben segíthetek hírfolyamot és segíti az érdeklődőket, hogy minél hamarabb sikerüljön
az „üzletkötés”.      
Az ötlet megálmodója Bűdi Péter, Juhász Géza pedig első perctől lelkes segítője a csoportnak,
hihetetlen lelkesedésével.Gyakorlatilag egy KV után a második percben csatlakozott Takács
Katinka. Így a csoport alapítójaként a két fiú és Katinka van fémjelezve. Utánuk érkeztek az első
adminok, Dóró Sándor, Zöld Ibolya, akik nélkül megállna az oldal. A tagság percről percre nőtt!
A fiúk az alapötlet után gyorsan kidolgozták a legfontosabb szabályokat, s még kimentek
elszívni egy cigit, már kétszer annyian voltak tagok, mint mielőtt felálltak a gép elől. A gyors
fejlődés persze nehézségeket is hordoz. A Barát vagyok, miben segíthetek pár nap alatt kinőtte,
a Facebook által biztosított lehetőségeket. A fiúk minden bizonnyal nem is gondoltak ebbe bele,
amikor megálmodták a segítőkész profilt.  
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A Barát vagyok, miben segíthetek csoport meghívásos alapon működik, és aki nem tartja be a
működéi szabályzatot, annak bizony mennie kell! A moderálásra már az első órában ügyeltek a
szerkesztők, és úgy látszik, nem kérnek lehetetlent, egyre többen és gyorsabban látják át a
működés lényegét. Szó szerint a tagok segítik egymást. Az eredmény rögtön az elején látszott,
volt, akinek munkát sikerült találni, volt, akinek korcsolyát. És a téli lábbeli nem városunkban
cserélt gazdát! Egy harmadik tag segítségével több száz kilométert utazott, hogy örömöt
szerezzen egy kis gyermeknek. Az oldalon jól látszik, nem csak az örül, aki kap, annak is fülig
ér a szája, aki adhat! Persze ezt az érzést nem nagyon lehet olyanoknak magyarázni, akiknek
ezt magyarázni kéne, szóval nem magyarázunk. A lényeg, hogy jókedvű, adakozó és tenni
akaró fiatalok létrehoztak valamit, ami hiper sebességgel terjed, és eddig kiválóan működik.

Legnagyobb jelentősége, hogy elérte a civileket, megszólította Őket, és sikeresen rázza a
vállukat: Hahó! Ha van kedved, csinálj valami jó dolgot önzetlenül, mások érdekében. Mellesleg
határtalan, amit a netes közönségnek tényleg nem kell magyarázni.  

Mivel a csoport kinőtte a Facebook-os kereteket, saját honlapot készít és rögtön az elején, már
adakozik is! Barátként segít és lehet ez lesz a siker nyitja, mert a terv nem „piskóta”, paprikás
krumpli, J és aki egy picit is belelát a témába (hátrányos helyzetű családok, melegétel
osztás,stb.), az vágja, hogy a feladat kivitelezése nem is lesz olyan egyszerű produkció. A
csoport legaktívabb tagjai január utolsó vasárnapján ebédre hívják a legrászorultabb
gyermekeket. A programot most pontosítják, és hamarosan közhírré tesszük. Ha tag vagy,
figyeld a felhívásokat, ha pedig még nem javasolt senki a csoportba, keresd a kapcsolatot!

Első körben ennyi, hogy emészthető legyen. Sokkot ne kapj a sok jótól, inkább örülj, hogy ilyen
is létezik!

Ui.: Ha lecsekkolod az alapítókat, választ kaphatsz a cikk olvasása után fejedben kavargó
kérdések egy részére. Mind olyan fiatalok, akik önzetlenül képesek másoknak segíteni, és ettől
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még jó kedvük is van!    
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